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SLOVENSKO: Lehko je odsoudit, když vidíte dlouhé fronty na dobrovolně POVINNÉ testování. Je to
stejné, jako když u nás máme dobrovolné očkování, ale bez něho vám nevezmou dítě do školky.
Slováci jsou úplně stejné ovce jako my. Prostě jen dělají to, k čemu je systém tvrdě přinutí.
Pokud nebudou mít papír o podstoupeném testování, hrozí jim vyhazov a výpověď z nájemního bytu.
Co byste udělali vy?

Salónní kritici, kteří bydlí ve svém a mají možnost mít home office, mohou mudrovat. Ostatní musí
sklapnout podpatky a jít.

Slováci dělají jen jednu chybu – volí hloupě. Nechodí k volbám, protože jim nikdo není dost
dobrý a pak se diví. Faktem ale je, že slovenská propaganda je mnohem tvrdší jak ta naše. To, jak
likvidují Fica a Kotlebu si třeba SPD a Trikolora u nás ani neumí představit…

Svět prostě není černobílý a my dnes potřebujeme více lidí schopných vidět ve všech
barvách. Protože nám nic jiného nezbývá. Není čas na hrdinství a halasné odsudky každého, kdo
nedělá přesně to, co chceme. Falešný politický snobismus nám škodí. Uvědomme si to při pohledu na
ty dlouhé fronty lidí nahnaných k nesmyslnému a drahému testování.

Když neopustíme naše ega a falešné představy, nezvolíme dobře a dopadneme jako Slováci.
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